
  

  Jegyzőkönyv 
 

 

 

Készült: Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. 09. 28. napján 1400 

órakor a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalótermében kezdődő 

munkaterv szerinti nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

 

Jelen vannak: Karsai József   polgármester 

  Pintér Gergő   alpolgármester  

  Erdős Sándor János képviselő 

  Kujbus András György képviselő  

 Rózsa János  képviselő 

 

Tanácskozási joggal: 

  Dr. Szalontai András jegyző 

 

Jegyzőkönyvvezető: 

 Kaszáné L. Ágnes  köztisztviselő 

 

Bejelentéssel távol maradt: 

  Horváth Ferencné  képviselő 

 

Bejelentés nélkül távol maradt: 

  Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

 

További meghívottak: 

 Sörös Gabriella  SZASZK intézményvezető 

 Csima Bálint                      sport egyesület elnöke  

 Horváth-Vízvári Szilvia pénzügyi ügyintéző 

 

 

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete 7 tagjából 6 fővel megjelent, az ülés határozatképes, az 

ülést megnyitja.  

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület a zárt ülés meghívójában 

szereplő Pfeifer Márta Kadarkút, Hódos utca 8. szám alatti lakosnak a Kadarkút, Dózsa Gy. 

utca 15. szám alatti önkormányzati ingatlan résztulajdon megvásárlására benyújtott kérelmét 

jelen nyílt ülésen tárgyalja és vegye napirendre. 

A polgármester megkérdezte, hogy van-e más javaslat. 

 

 

Más javaslat nem volt. 

 

 

1. Beszámoló a lejárt képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 
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2. A Kadarkúti Sport Egyesület tevékenységéről szóló beszámoló 

tárgyalása 

Előadó: Csima Bálint elnök 

 

3. A Kadarkúti Szociális Alapszolgáltatási Központ működéséről szóló 

beszámoló tárgyalása 

Előadó: Sörös Gabriella Intézményvezető 

 

4. A DRV_V_317_Kadarkúti vízmű megnevezésű víziközmű-rendszerre 

vonatkozó 2024-2038. évi gördülő fejlesztési terv elfogadása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

5. A DRV_S_310_Kadarkút szennyvízelvezető és tisztító rendszer 

megnevezésű víziközmű-rendszerre vonatkozó 2024-2038. évi gördülő 

fejlesztési terv elfogadása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

6. Az elhagyott hulladék felszámolásához szükséges helyi intézkedésekről 

szóló 9/2023.(VI.30.) önkormányzati rendelet módosítása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

7.  A Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2023. I. félévi  

költségvetési gazdálkodásáról szóló beszámoló tárgyalása  

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

8.  A Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi költségvetésének 

módosítása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

9. Kadarkút Város Önkormányzatának 2023. I. félévi költségvetési 

gazdálkodásáról szóló beszámoló tárgyalása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

10. Kadarkút Város Önkormányzata 2023. évi költségvetéséről 

szóló 1/2023.(II.24.) önkormányzati rendelete  módosításáról 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

11. Csatlakozás a BURSA Hungarica  Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíj pályázat 2024. évi fordulójához 

Előadó: Dr. Szalontai András  jegyző 

 

 

12. A Kadarkúti Szociális Alapszolgáltatási Központ 

Intézményvezetői pályázat kiírása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

13. A Kadarkúti Szkander Egyesület támogatás megállapítás iránti 

kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 
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14. A Kadarkút, Árpád utca 55. szám 30 hrsz. alatti ingatlan 

telekalakítása és ingatlanrész értékesítése 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

15. Ajánlatbontás és értékelés a TOP_PLUSZ-1.2.1-21-SO1-2022-

00013 azonosítószámú Településfejlesztés Kadarkúton című pályázat 

parkolóépítéshez, járdafelújításhoz, csapadékvíz-elvezetéshez és 

környezetrendezéshez kapcsolódó tevékenységek megvalósítása 

kapcsán műszaki ellenőri tevékenység elvégzése tárgyában 

Előadó: Dr. Szalontai András  jegyző 

 

16. A 2024/2025-ös tanév általános iskolai felvételi körzeteinek 

kijelölése 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

17. A Csupaszív Biztos Kezdet Gyerekház további fenntartásának 

kérdése 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

18. Pfeifer Márta Kadarkút, Hódos utca 8. szám alatti lakosnak a 

Kadarkút, Dózsa Gy. utca 15. szám alatti önkormányzati ingatlan 

résztulajdon megvásárlására benyújtott kérelme 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

19. Egyebek 

 

 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal 

1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

126/2023.(IX.28.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

módosított napirendet elfogadja. 

 

 

 

1. Beszámoló a lejárt képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás? 

 

Más kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.  
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Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel nem lévén, aki elfogadja a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok 

végrehajtásáról szóló beszámolót az abban foglaltak szerint, kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal 2 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

127/2023.(IX.28.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

2023. március 30., június 22., június 29., július 27., 

augusztus 10. napján tartott, nyilvános ülésein hozott 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló 

beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja.   

Felelős: Karsai József polgármester 

     Határidő: azonnal 

 

 

2. A Kadarkúti Sport Egyesület tevékenységéről szóló beszámoló tárgyalása 

Előadó: Csima Bálint elnök 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester 

Köszöntöm a képviselő-testületi ülésen Csima Bálint elnök urat.  

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a beszámolót, felkérem a bizottság elnökét mondja el a 

bizottság véleményét a beszámolóval kapcsolatban. 

 

Horváth Ferencné képviselő, a Humánügyi Bizottság elnöke 

A bizottság tárgyalta a beszámolót és a képviselő-testületnek egyhangúlag elfogadásra 

javasolja. 

 

Karsai József polgármester megkérdezte az egyesület elnökét, szóban szeretné-e 

kiegészíteni a beszámolót. 

 

Csima Bálint a Kadarkúti Sport Egyesület elnöke 

Annyit szeretnék a beszámolóhoz hozzá tenni, hogy minden Kadarkúti segítségre szükségünk 

lenne az utánpótlás fellendítésében. Nagy problémák vannak, kevés a létszám, a szülők nem 

támogatják. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás? 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Nekem több kérdésem is lenne. Pontosan mit ért azon, hogy a szülőktől vár segítséget, mert 

kevés a létszám? 
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Csima Bálint a Kadarkúti Sport Egyesület elnöke 

A szülők nem támogatják a gyerekeket abban, hogy futballozzanak, hanem ha esetleg rossz 

jegyet kapnak az iskolában az első dolog, amitől eltiltják az a foci. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Értem, elég meglepő. A következő kérdésem az lenne, hogy ugye a beszámoló arról az 

összegről szól amit az önkormányzat biztosít a sportkörnek? 

 

Csima Bálint a Kadarkúti Sport Egyesület elnöke 

Igen. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Egy korábbi ülésen már előjött és én kérdeztem, mert én megtaláltam a feltöltött 

beszámolókat a nyilvános elérhető helyen, hogy azt tudhatja-e nagyjából a testület, hogy a 

sportkör összességében milyen forrásból gazdálkodik? 

 

Csima Bálint a Kadarkúti Sport Egyesület elnöke 

Tudhatja, de most erre nem készültem fel. Abból készültem fel, amiről az önkormányzat felé 

kellett elszámolni. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Tehát ha azt megkérdezzük, akár én vagy bárki, akkor arra megkaphatjuk a választ, hogy 10-

20-30……., mert ott konkrétan egy összeg volt, amit én itt megkérdeztem attól, aki a 

sportkörben tevékenyen részt vesz.  20 millió forintos egyenlegeket láttam. Tehát van ott 

pénz, úgy gondolom és azért is kérdeztem ezt, mert most a beszámolót tárgyaljuk, hogy vajon 

ahol 20 millió forint van egy egyenlegen egy sportkörnél, ott tényleg kell-e egy várostól 3 

millió forint? 

 

Csima Bálint a Kadarkúti Sport Egyesület elnöke 

Egyébként a 3 az már 4 millió, a másik az, hogy ebben a 20 millióban benne volt az ezelőtt 3 

évre visszamenőleg lévő TAO forrás és benne van az 5 millió forintos autó, amire már 

egyszer a képviselő asszony nagyon kíváncsi volt. A piros autóról beszélünk. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Igen tudom, hogy melyikről van szó, tényleg kíváncsi voltam. Most is kíváncsi vagyok, meg 

egy csomó mindenre. De akkor írásban előterjesztem, ha nem gond. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Azt a pénzt, azt nem az önkormányzat adja? 

 

Csima Bálint a Kadarkúti Sport Egyesület elnöke 

Nem. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Azzal felénk nem kell elszámolni. Azzal valahova el kell számolni. 

 

Csima Bálint a Kadarkúti Sport Egyesület elnöke 

Így van. 

 

 



6 

 
 

Erdős Sándor János képviselő 

Annak a kötelességnek az elnök Úr eleget tett. 

 

Csima Bálint a Kadarkúti Sport Egyesület elnöke 

Igen én is így gondolom. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Akkor én személy szerint nem kérem, hogy számoljon el. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Miután megszólítva érzem magam mindegyik oldalról akkor én erre reagálnák. Nem azt 

mondtam, hogy forintra el kell számolni, hanem, hogy beszámol az 3-4 akár 5 millióról, meg 

amikor 1,5 milliót adtunk a kerítéshez mert kellett, meg ilyesmi.  

 

Azt kérdeztem meg, hogyha én látom egy nyilvános beszámolóban azt, hogy egy sportkörnek 

van 20 millió forintja, akkor abból a költségvetésből, amiből sok minden helyre kell adnia 

Kadarkút Város Önkormányzatának akarjuk-e, vagy kell-e, vagy lehet-e , és itt a testület dönt, 

tehát ha a többség úgy  dönt akkor lesz 4 millió 5 millió meg 10 millió is a focira. És akkor 

nem beszélek a többi sportról, amit lehetne támogatni, de majd itt lesz egy napirendi pont és 

akkor ott majd elmondom arról a sportról a véleményemet, hogy azt mennyire támogatja 

Kadarkút. Azt gondolom, hogy a 3-4 millió forintot az én meglátásom szerint, miközben azt 

hallom, hogy a szülőknek meg kellene az, hogy elengedjék a gyerekeket, mert egyébként meg 

én azt gondolom, hogy a sportkörnek meg a focinak arról kellene szólnia, hogy az amatőr 

focit kellene támogatni ilyen kis településen. Én nem azt kértem, hogy a 3-4 millióval 

elszámol-e, hanem, hogy kell-e ennek a testületnek pénzt adni egy olyan egyesületnek ahol 

egyébként van. Ebben bent van a piros autó a három évi TAO pénz, csak fogalmam sincs, 

hogy mennyi TAO pénz van. Nem kell nekem elszámolni, csak ha van 20 millió forint, akkor 

nem kell Kadarkút Város Önkormányzatától. Én így gondolom, de szerencsére többen 

vagyunk másképpen is gondolkodhatunk, a többség majd eldönti. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Ez így is van képviselő-asszony. Én a Kadarkúti fociban jártas voltam, mert én is ebben részt 

vettem. Akkor nem voltak ilyen TAO pénzek. Nem tudom a képviselő asszony mennyit volt 

kint a pályán, mennyit foglalkozott a gyerekekkel kint a foci pályán. Én azt nem láttam. Én 

csináltam ezt ingyen és bérmentve nem egy évet. Tudom, hogy miről van szó. Ez nem 

Kadarkút probléma ez országos probléma, hogy a gyerekek már nem jönnek ki. Én a saját 

gyerekemen látom, hogy jobban érdekli a telefon, minthogy kimenne és focizna a pályán vagy 

bármilyen sportot csináljon. 

 

Úgy gondolom, hogy az a pénz, amit a Kadarkúti önkormányzat ad egy normális pénzösszeg. 

Én azt is tudom, hogy máshol hogyan gazdálkodnak, de ez nem lényeges, mert mi 

Kadarkútiak vagyunk, Kadarkútról beszélünk. Fontosnak tartom azt, hogy itt legyen foci. 

Természetesen más sportot is támogatni fogok az egyértelmű. Azért óva intenék bárkit, hogy 

a Kadarkúti fociról bármilyen pénzt is próbáljunk lehúzni, ha bármilyen TAO-s pénzt is kap. 

Én úgy tudom azok célirányzott pénzek, meg van határozva hogyan lehet azt elkölteni. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Én csak annyit szeretnék hozzátenni, lehet, hogy az elnök Úr kicsit rosszul fejezte ki magát itt 

az utánpótlás játékosok és szülők támogatása ügyében. Itt Ő is meg legfőképpen az utánpótlás 

edzők is arra gondolnak ezzel kapcsolatosan, hogy a szülők tudják, hogy a gyermeküket egy 
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szervezetten működő versenyrendszerbe működő utánpótlásba nevezte ez a sportkör. Verseny 

engedéllyel sportorvosi engedéllyel működnek ezek a játékok. Nevezzük játéknak, mert 

kiskorban még nem teljesen fociról beszélünk. Azt tapasztaljuk, hogy a szülők előre 

kinyomtatott rendszerben látják, mikor kell a gyereknek focizni, nincs az a felelősség tudat 

nem rakja a gyerekbe, hogy el kell mennie focizni ott kell lennie. Nyilván a betegség vagy 

hirtelen családi elfoglaltság miatt kimaradó torna rendben van, de ha esik az eső, akkor már 

nem megy a gyerekem miközben azt mondtuk, hogy versenyezni fog, játszani fog. Itt azért 

nem kevés pénzről beszélünk.  

 

Nálunk a sportkör tagdíjat utánpótlásnál nem szed, nagyobb egyesületeknél igen. Én ezt nem 

támogatnám, de a szülőnek kell egy kis felelősség tudatot a gyerekbe táplálni, ha szeretné ezt 

a sportot űzni, akkor vannak kötelességei, hogy ezeken a tornákon részt vegyen. A 

csapattársaival, edzőivel szemben is az a korrekt ha ezeket az íratlan szabályokat betartja és 

ezeken a rendezvényeken részt vesz. 

 

A TAO-ra visszatérve ez egy irányított forrás, ez csak utánpótlás korosztály edzői 

támogatására, felszereléséhez adják, amellyel szigorúan el kell számolni. Arra lenne szükség, 

amit a képviselő-asszony is mondott, hogy ki tudnánk váltani ezt az önkormányzati összeget, 

de ezt a TAO-s forrásból nem lehet megoldani. 

 

A buszra visszatérve azt gondolom, hogy nagyon sok utazás terhét leveszi az önkormányzati 

buszokról. Főleg az utánpótlás utazik vele, meg most a felnőtt csapat is elég sokszor ezzel a 

busszal megy, amit a sportkör tankol. Ez plusz pénzébe az önkormányzatnak nem kerül.  

Nyilván a szülőknek, gyerekeknek, edzőknek nagyon össze kellene dolgozni, hogy ennek 

legyen jövője és tudjunk előrelépni ebben. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy a szóba került piros busz a Magyar Falu 

program keretében került beszerzésre. A gépjármű szolgálja a helyi sportot. Elmondta, hogy 

két csoport van, az egyik a miért kell költeni focira, a másik része meg, hogy miért csak 

ennyit költünk a focira. Elmondta, hogy a létesítményt az önkormányzati támogatáson felül az 

önkormányzat tartja fenn és üzemelteti ez is támogatás. 

 

Elmondta, ha teheti minden mérkőzésen ott van. Az a véleménye, hogy a felnőtt csapat 

rendben van.  Szem előtt tartják, hogy nem igazolnak vidékről játékosokat, megpróbálják a 

helyi fiatalokat bevonni a csapatba. Elmondta, hogy 4 ilyen játékos van jelenleg. Átlagosan 

100 néző jár ki a mérkőzésekre. Megköszönte az elnök Úr és alpolgármester Úr önzetlen 

munkáját, amit ingyen és bérmentve végeznek.  

Számára nem kérdés, hogy városi szinten labdarúgó csapatra szükség van. A labdarúgás 

amatőr szinten is pénzbe kerül. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Két mondatot szeretnék mondani. Nem tudom, hogy az aki szidja az elnök Urat meg a 

segítőit, azt kinek célozta, ha nekem azt én visszautasítom, és most mondom a testületi ülés 

második napirendi pontján, hogyha megszólalok és bármit kérdezek az nem szidalom, az nem  

támadás az nem sértés. Ez képviselői jogom, és ha most ezt így el tetszett mondani azt úgy 

veszem, hogy mindegyik megszólalásomnál megkaptam. 
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Karsai József polgármester 

A szövegkörnyezetemből azt gondolom, hogy kiderül, azt mondtam, hogy minden mérkőzésre 

járok, és akik ott vannak, azok szidják az elnök urat, vagy szidhatják. Ha Ön ezt magára vette 

én nagyon sajnálom, még egy mérkőzésen sem láttam. Nem Önre gondoltam. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Még egy dolgot mindenképpen szeretnék elmondani, nem gondoltam, hogy ezt is a kettes 

napirendi pontnál kell elmondanom, mert eddig azért még tovább bírta. 

Én úgy tudom, hogy itt a képviselő-testület…….- és most is. Ön mellett ül egy személy, aki a 

törvényesség őre. Úgy tudom itt a képviselő-testület tart testületi ülést, nekünk van szavazati 

jogunk. Miért kell minden egyes testületi ülésen azt nézni, hogy valaki az arcával minősít 

dolgokat, meg nevetgél. Ha stand up comedyt akarok akkor  elmegyek veszek jegyet. Nem 

kell ide egy egyszemélyes stand up comedy. És ezt nagyon, nagyon komolyan kérem. Többen 

jelezték a településről is, hogy van valaki, aki mindenen nevetgél, legfőképpen ha én 

beszélek. Most ez fontos, hogy ezt 10 percig csináljuk és akkor legyen boldog. Ezt a múltkor 

kamerán kívül is elmondtam Önnek. Szeretnék egyszer már egy olyan testületi ülést, ahol az a 

személy, aki a törvényesség őre, az nem próbál mindig minősíteni. Ezt én Öntől kérem. Ő itt 

ül, nem pedig az arcával meg a nevetgélésével minősít. 

Nem tudom megválasztották-e képviselőnek, hogy nagyon sok beleszólási, szavazati joga 

van. De ha van, akkor legyen szíves tájékoztasson, hogy van még aki szavazhat. Köszönöm. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Nem gondolom, hogy képviselő vagyok és nem gondolom azt, hogy szavazati jogom van. Ha 

esetleg valami gesztikulációmmal megsértettem, ha esetleg valami olyan önkéntelen reakciót 

látott az arcomon miután Ön azt állítja , hogy csak kérdez és a következő kérdésében kérdez 

és minősít, akkor elnézést ha ez bármilyen….. Dr. Lőrincz Viktória képviselő közbevágott. 

Most Ön nem minősít?. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Nem. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 
Már megint kérdez és minősít. Hagyjuk. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület a Kadarkút Városi Sportkör 2022. évi tevékenységéről 

szóló beszámolóját az előterjesztés szerinti tartalommal fogadja el. Aki ezzel egyetért, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal 2 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

128/2023.(IX.28) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Kadarkúti Sportegyesület 2022. évi tevékenységéről szóló 

beszámolóját az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja. 
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Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

Csima Bálint elnök 1427 órakor elhagyta a termet. 

 

3. A Kadarkúti Szociális Alapszolgáltatási Központ működéséről szóló beszámoló 

tárgyalása 

Előadó: Sörös Gabriella Intézményvezető 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester 

Köszöntöm intézményvezető asszonyt, megkérdezem szóban szeretné-e kiegészíteni a 

beszámolót. 

 

Sörös Gabriella SZASZK intézményvezető 

Köszöntök mindenkit, nem szeretném kiegészíteni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás? 

 

Horváth Ferencné képviselő 

Tolmácsolni szeretném az idősek véleményét. Nagyon pozitívan nyilatkoznak a dolgozókról, 

akik az idősekhez járnak. Nagyon elégedettek. Megköszönöm intézményvezető asszonynak a 

munkáját. Megkérem, hogy tolmácsolja a dolgozóknak a köszönetünket. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Meg szeretném köszönni intézményvezető asszonynak és a dolgozóknak én is a munkájukat. 

Ez a munka fel fog értékelődni, mert sok az idős, sok a családoknál a probléma. Az 

elkövetkezendő években komoly problémák lesznek. Sok sikert, erőt és egészséget ehhez a 

munkához. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Kettő részre szeretném bontani a mondanivalómat. Azzal kezdeném én is, hogy az 

alapszolgáltatási központ dolgozóinak a munkáját én is köszönöm, akik napról napra 

gondozzák időseinket. Én is úgy gondolom, hogy egyre nagyobb szükség lesz az Ő precíz és 

odaadó munkájukra. Sok mindennel találkoznak Ők is. A szakma szépsége sokszor nem is 

olyan szép. 

A másik, ami nem közvetlenül ide tartozik. Az étkezéssel kapcsolatban lenne két kérdésem. 

Az egyik az idős étkezésnél, hogy az intézményvezető asszonynak mi a véleménye a jelenlegi 

étkezésről? Megfelelő-e a mennyiség és a minőség? A másik az iskolai étkezéssel 

kapcsolatos. Ebben az évben a testület sokat beszélt az étkezésről, az szeptemberi 50%-os 

térítési díjon át a nyersanyag normáig. Azóta eltelt fél év. Szeptember hónapban két étkezést 

kell fizetni, mert szeptember hónaptól előrefizetés van. Miért volt erre szükség? Ezt nem 

lehetett volna nem szeptemberben az iskoláztatási időszakban megvalósítani, amikor a 

szülőknek amúgy is nagyobb a kiadása? 

Elmondta, nem tudja, miért kell előre fizetni a gyerekeknél, az időseknél miért utólag? 

 

Sörös Gabriella SZASZK Intézményvezető 
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Tisztelt alpolgármester Úr! Válaszolnák a kérdésére. Én azt gondolom a rendelet bevezetése 

óta szerintem az idős étkeztetés minősége javult. Konyhai dolgozóim mindent megtesznek 

azért, hogy ezt ha lehet még jobban fokozzuk. Olyan létszámmal működünk, hogy amióta én 

itt vagyok soha ennyien nem vették igénybe az idős étkeztetést. 100 fő feletti most jelenleg ez 

a létszám. Azt gondolom, hogy az élelmezés vezetőnk és a konyhai csapat próbál mindent 

megtenni ezért. Közvélemény kutatás során megkérdezik mit szeretnének esetleg mit 

szeretnének másképp. Úgy gondolom, hogy az idős étkeztetés jól működik. 

 

A gyerekétkeztetésnél viszont a legtöbb helyen, a környező településeken mindenhol 

előrefizetnek. Ez egy nagy adomány és nagy kincs volt, hogy eddig nem kellett 50%-ot 

fizetni. Úgy gondolom, hogy így is vannak egyéb támogatási formák, a különböző 

jogszabályok lehetőséget adnak rá, és úgy gondolom itt nincs olyan hónap, amely könnyebb 

lenne, vagy könnyebb lett volna bevezetni. Korábban sokat kellett azért dolgozni, hogy a 

kintlevőségeket behajtsuk. Úgy gondolom, hogy ezért volt rá szükség. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Összességében én mindent értek. Én feltettem a kérdést, hogy miért van az, hogy az idősek 

utólag fizetnek. Náluk is előfordulhat, hogy tartozást halmoznak fel. 

 

Sörös Gabriella SZASZK Intézményvezető 

Más a program is. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Akinek iskolás gyereke van, arról tudjuk jól, hogy szeptember hónap a legerősebb, és ráadásul 

ez egy most bevezetett rendszer. Én nagyon sok szülővel találkoztam, akit igenis megterhel 

most, hogy nem egy hanem két hónapot kell itt most az iskolakezdés mellett fizetni. Nyilván 

az étkezésnél átbeszéltük, meg az étkezési értesítőben szerepelünk úgy mint képviselő-

testület, lehet, hogy célszerű lett volna erről beszélnünk és esetleg döntenünk, hogy ebben 

segítjük-e a családok mindennapi működését, hogy ne szeptemberbe keljen dupla hónapot 

fizetni. Ez az én véleményem, nekem ez annyira nem szimpatikus.  

 

A másik egy kérés. Én találkoztam az óvodai csoportnál található étkezéses levéllel, meg 

utána jártam és az iskolaival is. Ha lehet egy kérésem Azért egy kicsit kedvesebb hangnemben 

meg lehet írni ezeket a problémákat. Én értem az üzenetét, én tudom, hogy nem azoknak a 

szülőknek szól ez a levél, akik hétről hétre becsületesen lejelentik a gyereküket, meg fizetik is 

azt a díjat, amit kell. Elolvastam ezt a levelet és majdnem úgy éreztem magam, mint akinek 2 

év letöltendő jár lassan. Kiemelve itt, hogy szülő felelőssége. Nyilván értem az üzenetét, de 

lehet, hogy egy picit barátibb, családibb hangnemben ezeket meg lehetne fogalmazni. Mert 

ezzel nem az a cél, hogy megriasszuk a szülőket, hanem az, hogy felhívjuk a figyelmet arra, 

hogy igenis tartsák be a szabályokat. Ez nem csak az én véleményem. Nyilván 

intézményvezető asszony írta alá, de ezeket a leveleket velünk, a testülettel is azonosítják. 

 

Karsai József polgármester 

Azt látjuk, hogy az étkezés egy Trójai fa ló a szociális alapszolgáltatási központ életében. 

Messze áll tőlük, mint Makótól Jeruzsálem. Elmondta, hogy jogszabályban szabályozták, 

hogy a gyerek és idős étkeztetést intézményhez kell csatolni, így került az alapszolgáltatási 

központhoz. A későbbiekben reményei szerint ebben változtatni fognak, olyanokhoz kerül, 

akiknek ez a szakmájuk. Elmondta, hogy nemfizetés esetén is mindig van haladék, de van egy 

szabályrendszer, amiben el kell számolni. Elmondta, hogy van az Állami normatíva terhére 

történő elszámolás. Meg kell nézni kik rendelkeznek rendkívüli gyermekvédelmi 



11 

 
 

támogatással és kik azok akik nem. Őket az önkormányzat 50%-os támogatására lehet 

elszámolni. Elmondta, hogy el kell különíteni a különböző finanszírozási rendszerbe 

tartozókat és ezeket csak a gyermekvédelmi határozatok alapján lehet megtenni. 

Elmondta, hogy Ő is elolvasta a levelet, neki nem tűnt sértőnek. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Én nem azt mondtam, hogy sértő én azt mondtam, hogy lehetne szerintem kicsit 

simulékonyabb, családbarátabb hangvételű. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület a Kadarkúti Szociális Alapszolgáltatási Központ 2022. 

évi munkájáról szóló beszámolóját az előterjesztés szerinti tartalommal fogadja el. Aki ezzel 

egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal 2 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

129/2023.(IX.28) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Kadarkúti Szociális Alapszolgáltatási Központ 2022. évi 

munkájáról szóló beszámolót az előterjesztés szerinti 

tartalommal elfogadja. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

4. A DRV_V_317_Kadarkúti vízmű megnevezésű víziközmű-rendszerre vonatkozó 2024-

2038. évi gördülő fejlesztési terv elfogadása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A gördülő fejlesztési terv átdolgozásra került. A fő cél a két gördülő fejlesztési terv 

elfogadásával, egy új ivóvíz kút megfúrása. Bekértük az indikatív ajánlatokat, hogy az Árpád 

utcai bázison egy új vízkút kerüljön megfúrásra. Jelen pillanatban a koncessziós díj, ami az 

ivóvíz víziközmű számlán van, ennek a kútnak a fúrási költségeit nem fedezi. Ezért 

szeretnénk a szennyvíz részéről átcsoportosítani erre a célra, hogy ez a kút minél előbb 

megvalósuljon. És ahogy fizeti a DRV a koncessziós díjat, az ivóvízről majd pótoljuk a 

szennyvíz koncessziós számlára. A rendszerünk gyakorlatilag új. Vannak kisebb nagyobb 

fejlesztések.  

Elmondta, hogy kért egy előzetes állásfoglalást amelyben elmondták, hogy fő szabály szerint 

ez nem lehetséges de, ha a képviselő-testület ezt a célt meghatározza a gördülő fejlesztési 

tervben és a szolgáltató alátámasztja, hogy az ellátási biztonságot veszélyeztető eset áll fenn, 

akkor szoktak engedélyt adni a két koncessziós számla közti átcsoportosításhoz. 

Elmondta, hogy az Árpád utcai kút fúrása miért szükséges, beszélt a kútfúrás mélységeiről 

annak függvényében hol érhető el az ideális vízbázis. 
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Erdős Sándor János képviselő elmondta a gördülő fejlesztési tervekről a véleményét, vagy 

lesz belőlük valami vagy nem. Megkérdezte mennyi pénz áll rendelkezésre az új kút 

fúrásához. 

 

Karsai József polgármester 

Kb. 20 millió forint. Ugyanennyit kell hozzátennünk a másik számláról. 

 

Erdős Sándor János képviselő beszélt a meglévő kutakról, problémákról, amelyek a nyári 

szárazság idején jelentkeztek leginkább. Az a véleménye, hogy jó lenne ha lenne pályázati 

forrás is erre a célra. 

 

Karsai József polgármester mondta, hogy sajnos előreláthatólag nem lesznek erre 

pályázatok. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az ivóvíz gördülő fejlesztési tervet az előterjesztés szerinti 

tartalommal fogadja el. Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal 2 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

130/2023.(IX.28) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a 

DRV_V_317_Kadarkúti vízmű megnevezésű víziközmű 

rendszer ellátásért felelőse a víziközmű-szolgáltatásról szóló 

2011. évi CCIX. törvény 11. § szerint a Dunántúli 

Regionális Vízmű Zrt. által a 2024-2038. időszakra 

elkészített gördülő fejlesztési terv felújítási-pótlási és 

beruházási tervrészét elfogadja és a gördülő fejlesztési 

tervben meghatározott, 2024. évre vonatkozó munkálatokat 

a DRV Zrt-től megrendeli, valamint az aláírt megrendelő 

nyomtatványokat a DRV Zrt. részére legkésőbb 2023. 

december 15-ig megküldi. 

 

Tudomásul veszi, hogy a gördülő fejlesztési terv beruházási 

tervrészének bármilyen nemű módosításával kapcsolatban 

az Önkormányzat, mint ellátásért felelős köteles eljárni a 

2011. évi CCIX. törvény ide vonatkozó szabályozásai 

szerint. A gördülő fejlesztési terv beruházási tervrészének 

ellátásért felelős által kezdeményezett módosítása esetén a 

DRV Zrt-t a törvény véleményezési jogkörrel jogosítja fel. 

Felhatalmazza polgármestert, hogy a szükséges 

nyilatkozatokat aláírja. 

 

Amennyiben a gördülő fejlesztési tervben foglalt tételek 

meghaladják a 2023. évi használati díj összegét, akkor az 

elfogadott tervben feltüntetett többletforrást az 
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önkormányzat a 2023. év előtti, fel nem használt használati 

díj terhére biztosítja. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal   

 

 

5. A DRV_S_310_Kadarkút szennyvízelvezető és tisztító rendszer megnevezésű víziközmű-

rendszerre vonatkozó 2024-2038. évi gördülő fejlesztési terv elfogadása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület a szennyvíz gördülő fejlesztési tervet az előterjesztés 

szerinti tartalommal fogadja el. Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal 2 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

131/2023.(IX.28) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a 

DRV_S_310_Kadarkút szennyvízelvezető és tisztító 

rendszer megnevezésű víziközmű rendszer ellátásért 

felelőse a víziközmű-szolgáltatásról szóló 2011. évi CCIX. 

törvény 11. § szerint a Dunántúli Regionális Vízmű Zrt. 

által a 2024-2038. időszakra elkészített gördülő fejlesztési 

terv felújítási-pótlási és beruházási tervrészét elfogadja és a 

gördülő fejlesztési tervben meghatározott, 2024. évre 

vonatkozó munkálatokat a DRV Zrt-től megrendeli, 

valamint az aláírt megrendelő nyomtatványokat a DRV Zrt. 

részére legkésőbb 2023. december 15-ig megküldi. 

 

Tudomásul veszi, hogy a gördülő fejlesztési terv beruházási 

tervrészének bármilyen nemű módosításával kapcsolatban 

az Önkormányzat, mint ellátásért felelős köteles eljárni a 

2011. évi CCIX. törvény ide vonatkozó szabályozásai 

szerint. A gördülő fejlesztési terv beruházási tervrészének 

ellátásért felelős által kezdeményezett módosítása esetén a 

DRV Zrt-t a törvény véleményezési jogkörrel jogosítja fel. 

Felhatalmazza polgármestert, hogy a szükséges 

nyilatkozatokat aláírja. 

 

Amennyiben a gördülő fejlesztési tervben foglalt tételek 

meghaladják a 2023. évi használati díj összegét, akkor az 

elfogadott tervben feltüntetett többletforrást az 



14 

 
 

önkormányzat a 2023. év előtti, fel nem használt használati 

díj terhére biztosítja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester  

Határidő: azonnal 

 

 

6. Az elhagyott hulladék felszámolásához szükséges helyi intézkedésekről szóló 

9/2023.(VI.30.) önkormányzati rendelet módosítása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés és a rendelet-tervezet írásban kiküldésre került. 

 

A jegyző elmondta, miért vált szükségessé a módosítás megalkotása. 

 

Kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg 

rendeletét az elhagyott hulladék felszámolásához szükséges helyi intézkedésekről szóló 

9/2023.(VI.30.) önkormányzati rendelete módosításáról 

 

Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel jelezze. 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen 1 nem szavazattal 1 

tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 11/2023. (IX. 29.) 

önkormányzati rendelete 

az elhagyott hulladék felszámolásához szükséges helyi intézkedésekről szóló 

9/2023.(VI.30.) önkormányzati rendelete módosításáról 

  
A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

7. A Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2023. I. félévi költségvetési gazdálkodásáról 

szóló beszámoló tárgyalása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Igyekeztünk az elfogadott költségvetés szerint gazdálkodni és ezt időarányosan tartani. 
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Karsai József polgármester 

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság tárgyalta a beszámolót, felkérem a Pénzügyi és Gazdasági 

Bizottság elnökét, mondja el a bizottság véleményét a beszámolóval kapcsolatban. 

 

Erdős Sándor János képviselő a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke 

A bizottság tárgyalta a beszámolót és a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja.  

 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel? 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Aki az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 

2023. I. félévi költségvetési gazdálkodásáról szóló beszámolóját, kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen 1 nem szavazattal 1 

tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

132/2023.(IX.28.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2023. I. félévi 

költségvetésének végrehajtásáról szóló beszámolóját az 

előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja. 

 

  Felelős: Dr. Szalontai András jegyző 

  Határidő: azonnal 

 

 

8. A Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi költségvetésének módosítása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester 

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság tárgyalta az előterjesztést, felkérem a Pénzügyi és 

Gazdasági Bizottság elnökét, mondja el a bizottság véleményét a beszámolóval kapcsolatban.  

 

Erdős Sándor János képviselő a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke 

A bizottság tárgyalta az előterjesztést és a képviselő-testületnek az abban foglaltak szerint  

elfogadásra javasolja.  

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Aki az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 

2023. évi költségvetésének módosítását, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 
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Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 133/2023.(IX.28.) számú 

határozata 

A Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi költségvetés módosításának 

elfogadásáról 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kadarkúti Közös Önkormányzati 

Hivatal 2023. évi költségvetését 4 igen 1 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett az 

előterjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 

 

1.) 2023. költségvetési évben a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 

a) bevételi főösszege: 117.424.477,- Forint, melyből 

     aa) irányító szervi támogatás:    112.917.404,- Forint 

  ab) működési célú támogatások áh. belülről             2.430.490,- Forint 

melyből 

- Kisasszond közs. hozzájárulása,       2.430.490,- Forint    

  ac) egyéb közhatalmi bevételek előirányzata:                            0,- Forint 

  ad) működési bevételek     1.088.477,- Forint 

melyből 

szolgáltatások ellenértéke:        300.000,- Forint 

közvetített szolgáltatások:               700.000,- Forint 

egyéb működési bevételek (caferéria visszatér. 2 fő):       88.477,- Forint 

ae.) felhalmozási bevételek:     38.000,- Forint 

melyből tárgyi eszköz értékesítésből (1 db mobil telefon)   38.000,- Forint 

  af.) előző évi költségvetési maradvány igénybevétele: 

                   950.106,- Forint 

b) kiadási főösszege: 117.424.477,- Forint, melyből 

 ba) személyi juttatások:     83.100.000,- Forint 

 bb) munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó:  

        11.050.000,- Forint 

 bc) dologi kiadások:     21.877.444,- Forint 

bd) egyéb működési célú kiadások                   347.043,- Forint 

melyből  

népszámlálás elszámolás után visszafizetendő tám.        347.043,- Forint 

bd) beruházások:            1.049.990,- Forint 

   

2.) A Képviselő-testületek megbízzák Kadarkút Város Polgármesterét, hogy a Közös 

Önkormányzati Hivatal költségvetésének Kadarkút Város Önkormányzatának 2023. évi 

költségvetésébe való beépítéséről gondoskodjon. 

 

3.) A Képviselő-testületek megbízzák a jegyzőt, hogy a költségvetés végrehajtásáról 

gondoskodjon. 

 

Felelős: Dr. Szalontai András jegyző 

Határidő: értelem szerint 
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9. Kadarkút Város Önkormányzatának 2023. I. félévi költségvetési gazdálkodásáról szóló 

beszámoló tárgyalása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester 

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság tárgyalta a beszámolót, felkérem a Pénzügyi és Gazdasági 

Bizottság elnökét, mondja el a bizottság véleményét a beszámolóval kapcsolatban. 

 

Erdős Sándor János képviselő a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke 

A bizottság tárgyalta a beszámolót és a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja.  

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Aki az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja a Kadarkúti Város Önkormányzata 2023. I. 

félévi költségvetési gazdálkodásáról szóló beszámolóját, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen 1 nem szavazattal 1 

tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

134/2023.(IX.28.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Kadarkút Város Önkormányzata 2023. I. félévi 

gazdálkodásáról szóló beszámolóját szakmailag 

alátámasztott mellékleteivel az előterjesztés szerinti 

tartalommal elfogadja. 

A Képviselő-testület utasítja a polgármestert, hogy a költségvetés 

végrehajtása során a gazdaságosság és az észszerűség szem előtt 

tartásával gondoskodjon az Önkormányzat működőképességének 

további biztosításáról. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal, illetve folyamatos 

 

 

10. Kadarkút Város Önkormányzata 2023. évi költségvetéséről szóló 1/2023.(II.24.) 

önkormányzati rendelete módosításáról 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés és a rendelet-tervezet írásban kiküldésre került. 

 

Karsai József polgármester 

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság tárgyalta a beszámolót. Felkérem a Pénzügyi és 

Gazdasági bizottság elnökét mondják el a bizottságok véleményét a rendelet-tervezettel 

kapcsolatban. 
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Erdős Sándor János képviselő a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke 

A bizottság tárgyalta a rendelet-tervezetet és a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja.  

 

Kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt. 

 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg 

rendeletét Kadarkút Város Önkormányzata 2023. évi költségvetéséről szóló 1/2023.(II.24.) 

önkormányzati rendelete módosításáról 

Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel jelezze. 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen 1 nem szavazattal 1 

tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

12/2023.(IX.29.) önkormányzati rendelete 

      
Kadarkút Város Önkormányzata 2023. évi költségvetéséről szóló 1/2023.(II.24.) 

önkormányzati rendelete módosításáról 

 
A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

11.  Csatlakozás a BURSA Hungarica  Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíj pályázat 

2024. évi fordulójához 

Előadó: Dr. Szalontai András  jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiküldésre került. 

 

Karsai József polgármester 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a csatlakozást. Felkérem a Humánügyi bizottság elnökét 

mondják el a bizottságok véleményét a  csatlakozással kapcsolatban. 

 

Horváth Ferencné képviselő a Humánügyi Bizottság elnöke 

A bizottság tárgyalta a csatlakozást és a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja.  

 

Kérdés, észrevétel, más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Aki elfogadja, hogy az önkormányzat 2024-ben is csatlakozzon a BURSA Hungarica  

Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíj pályázatrendszerhez, kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal 2 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

135/2023.(IX.28.) számú határozata 
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Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

csatlakozik a BURSA Hungarica  Felsőoktatási 

Önkormányzati Ösztöndíj pályázat 2024. évi fordulójához. 

      Felelős: Dr. Szalontai András jegyző 

      Határidő: azonnal 

 

 

12.  A Kadarkúti Szociális Alapszolgáltatási Központ Intézményvezetői álláshelyére 

pályázat kiírása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiküldésre került. 

 

Karsai József polgármester 

Intézményvezető asszony vezetői megbízása lejár, ezért a jogszabályoknak megfelelően az 

intézményvezetői állásra pályázatot kell kiírni. Az írásos előterjesztést mindenki megkapta. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Aki támogatja a  Kadarkúti Szociális Alapszolgáltatási Központ Intézményvezetői 

álláshelyére pályázat kiírását, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen 1 nem szavazattal 1 

tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

136/2023.(IX.28.) számú határozata 

 

1.   Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. 

törvény 20/A. § alapján pályázatot ír ki a Kadarkúti 

Szociális Alapszolgáltatási Központ intézményvezetői 

(magasabb vezetői) feladatainak ellátására. 

 

2.   A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy 

gondoskodjon a pályázati felhívásnak a kormányzati 

személyügyi igazgatási feladatokat ellátó szerv internetes 

honlapján, valamint az önkormányzat honlapján történő 

közzétételéről.  

 

3.  A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a pályázati 

eljárással összefüggő előkészítő feladatokat lássa el. 

Felelős: Karsai József polgármester 

             dr. Szalontai András jegyző 

Határidő: folyamatos 
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13.  A Kadarkúti Szkander Egyesület támogatás megállapítás iránti kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A kérelem írásban kiküldésre került. 

 

A költségvetésbe 200.000Ft támogatás lett betervezve. Kérem a képviselő-testületet, hogy ezt 

biztosítsa és utaljuk a szkander egyesület részére. 

 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Annyi kérdésem lenne, hogy összességében az egyesület részére biztosított 200.000 Ft 

összeget kérik kiutalásra, vagy ezen kívül kérnek támogatást? 

 

Karsai József polgármester 

A 200.000 forintot, ami a költségvetésben szerepel. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Én úgy értelmeztem, hogy ezen felül. 

 

Pintér Gergő alpolgármester elmondta, hogy elismerése a szkander szakosztálynak, büszke 

az elért eredményeikre. Kérte, hogy a költségvetésben szereplő összeg kerüljön kiutalásra, és 

ha ezen felül van plusz költségük akkor jelezzék. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy az egyesület utaztatását az önkormányzat 

biztosítja.  

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő elmondta, hogy látta az elért eredményeket és kérte a 

testületet, ha lehetőség van rá akkor e felett is támogassa az egyesületet a következő évben 

jobban. 

 

Horváth Ferencné képviselő csatlakozott ahhoz a javaslathoz, hogy a következő évi 

költségvetésben magasabb összegű támogatás legyen betervezve az egyesület részére. 

 

Karsai József polgármester 

Tudomásul vettem, de a 2024. évi költségvetésről még nem tudok nyilatkozni. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Aki támogatja a  Kadarkúti Szkander Egyesületet a költségvetésben tervezett 200.000 Ft 

összeggel, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

137/2023.(IX.28.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

költségvetésben tervezett 200.000 Ft összeget 
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alátámasztottnak tartja, a támogatást mint államháztartáson 

kívülre helyezett forrást kiutalja a Kadarkúti Szkander 

Egyesületet részére. 

Felelős: Dr. Szalontai András jegyző 

Határidő: folyamatos  

 

 

14.  A Kadarkút, Árpád utca 55. szám 30 hrsz. alatti ingatlan telekalakítása és ingatlanrész  

értékesítése 

 Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiküldésre került. 

 

Arról volt szó, hogy elvileg hozzájárul a képviselő-testület az értékesítéshez. Megkértük a 

költségeket, amelyek ahhoz szükségesek, hogy megnézzük, hogy ezt hogy lehet 

megvalósítani. Az értékesítés és a megosztás megvalósítható. Az ingatlan értékbecslési ára 

36.000 Ft, a földhivatali és egyéb telekhatár rendezés költsége 130.000 Ft. Nezdei Tamás 

nyilatkozott, hogy ezeket a költségeket átvállalja, ha a képviselő-testület megtárgyalja, hogy 

az értékesítésnek nincs akadálya. 

 

Kérdés, észrevétel, más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Aki egyetért azzal, hogy készítsük elő az értékesítést, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

138/2023.(IX.28.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

Kadarkút, Árpád utca 55. szám 30 hrsz. alatti ingatlan 

telekalakítással történő értékesítésének előkészítésével 

megbízza a jegyzőt. 

Felelős: Dr. Szalontai András jegyző 

Határidő: folyamatos  

 

 

15.  Ajánlatbontás és értékelés a TOP_PLUSZ-1.2.1-21-SO1-2022-00013 azonosítószámú 

Településfejlesztés Kadarkúton című pályázat parkolóépítéshez, járdafelújításhoz, 

csapadékvíz-elvezetéshez és környezetrendezéshez kapcsolódó tevékenységek 

megvalósítása kapcsán műszaki ellenőri tevékenység elvégzése tárgyában 

Előadó: Dr. Szalontai András  jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiküldésre került. 

 

Karsai József polgármester 1 perc szünetet rendelt el. Dr. Szalontai András jegyző bontásra 

behozza az eredeti ajánlatokat. 
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A „Kadarkút Város Önkormányzata részére műszaki ellenőri tevékenység elvégzése a 

TOP_PLUSZ-1.2.1-21-SO1-2022-00013 azonosítószámú Településfejlesztés Kadarkúton 

című pályázat parkolóépítéshez, járdafelújításhoz, csapadékvíz-elvezetéshez és 

környezetrendezéshez kapcsolódó tevékenységek megvalósítása kapcsán” tárgyában 

ajánlattételi felhívás került megküldésre közvetlenül az alábbi ajánlattevők részére:  

 

Kapos-Hidro Kereskedelmi és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság 

 

RENGA Építészeti Korlátolt Felelősségű Társaság 

 

TROMPUS Mérnöki Korlátolt Felelősségű Társaság 

 

A projekt Támogatási Szerződés szerinti összköltsége: bruttó 601 682 293 Ft. 

A műszaki ellenőri tevékenységgel érintett, fent megnevezett építési beruházások 

becsült nettó költsége: 187 200 000 Ft. 

 

Az ajánlatok elbírálásának szempontja: 

- a legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatás bruttó díja. 

 

Az ajánlatlattételi határidő lejártáig – 2023. szeptember 20. (szerda) de. 11.00. óráig összesen 

három ajánlat érkezett.  

 

AZ AJÁNLATOK BONTÁSÁT KÖVETŐEN AZ AJÁNLATOK TARTALMA A KÖVETKEZŐ:  

 

1. AJÁNLATTEVŐ: 

Ajánlattevő neve: 
Kapos-Hidro Kereskedelmi és Szolgáltató Korlátolt 

Felelősségű Társaság 

Ajánlattevő székhelye: 7400 Kaposvár, Kanizsai út 31/4. hrsz. 

Bruttó ajánlati ár: 2.540.000 Ft 

Az ajánlat az ajánlati felhívásnak megfelel. 

 

2. AJÁNLATTEVŐ: 

Ajánlattevő neve: RENGA Építészeti Korlátolt Felelősségű Társaság 

Ajánlattevő székhelye: 7400 Kaposvár, Arany János utca 19. fszt. 1. 

Bruttó ajánlati ár: 2.413.000 Ft 

Az ajánlat az ajánlati felhívásnak megfelel. 

 

3. AJÁNLATTEVŐ: 

Ajánlattevő neve: TROMPUS Mérnöki Korlátolt Felelősségű Társaság. 

Ajánlattevő székhelye: 7400 Kaposvár, Nemzetőr sor 5. 4. em. 12. ajtó. 

Bruttó ajánlati ár: 2.349.500 Ft 

Az ajánlat az ajánlati felhívásnak megfelel. 
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Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Aki egyetért azzal, hogy a „Kadarkút Város Önkormányzata részére műszaki ellenőri 

tevékenység elvégzése a TOP_PLUSZ-1.2.1-21-SO1-2022-00013 azonosítószámú 

Településfejlesztés Kadarkúton című pályázat parkolóépítéshez, járdafelújításhoz, 

csapadékvíz-elvezetéshez és környezetrendezéshez kapcsolódó tevékenységek megvalósítása 

kapcsán” tárgyában kiírt ajánlattételi eljárást nyilvánítsuk eredményesnek, és a benyújtott 

ajánlatok közül a TROMPUS Mérnöki Korlátolt Felelősségű Társaság ajánlatát fogadjuk el, 

kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen 1 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 139/2023.(IX.28.) 

számú határozata 

 

1. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a „Kadarkút Város 

Önkormányzata részére műszaki ellenőri tevékenység elvégzése a 

TOP_PLUSZ-1.2.1-21-SO1-2022-00013 azonosítószámú Településfejlesztés 

Kadarkúton című pályázat parkolóépítéshez, járdafelújításhoz, csapadékvíz-

elvezetéshez és környezetrendezéshez kapcsolódó tevékenységek megvalósítása 

kapcsán” tárgyában kiírt ajánlattételi eljárást eredményesnek nyilvánítja, a 

benyújtott ajánlatokat megismerte, közülük a TROMPUS Mérnöki Korlátolt 

Felelősségű Társaság (7400 Kaposvár, Nemzetőr sor 5. 4. em. 12. ajtó.) 

ajánlattevő bruttó 2.349.500 Ft  összegű ajánlatát nyertes ajánlatként elfogadja.. 

 

2. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a „Kadarkút Város 

Önkormányzata részére műszaki ellenőri tevékenység elvégzése a 

TOP_PLUSZ-1.2.1-21-SO1-2022-00013 azonosítószámú Településfejlesztés 

Kadarkúton című pályázat parkolóépítéshez, járdafelújításhoz, csapadékvíz-

elvezetéshez és környezetrendezéshez kapcsolódó tevékenységek megvalósítása 

kapcsán” tárgyában kiírt ajánlattételi felhívásra benyújtott ajánlatok közül a  

Kapos-Hidro Kereskedelmi és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság (7400 

Kaposvár, Kanizsai út 31/4. hrsz.) bruttó 2.540.000 Ft összegű ajánlatát nem 

támogatja, mivel érkezett az ajánlatánál kedvezőbb ajánlat. 

 

3. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a „Kadarkút Város 

Önkormányzata részére műszaki ellenőri tevékenység elvégzése a 

TOP_PLUSZ-1.2.1-21-SO1-2022-00013 azonosítószámú Településfejlesztés 

Kadarkúton című pályázat parkolóépítéshez, járdafelújításhoz, csapadékvíz-

elvezetéshez és környezetrendezéshez kapcsolódó tevékenységek megvalósítása 

kapcsán”  tárgyában kiírt ajánlattételi felhívásra benyújtott ajánlatok közül a 

RENGA Építészeti Korlátolt Felelősségű Társaság (7400 Kaposvár, Arany 

János utca 19. fszt. 1.) bruttó 2.413.000 Ft összegű ajánlatát nem támogatja, 

mivel érkezett az ajánlatánál kedvezőbb ajánlat. 

 

A Képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy az Ajánlattevőket a 

döntésről értesítse, és a TROMPUS Mérnöki Korlátolt Felelősségű Társaság 
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(7400 Kaposvár, Nemzetőr sor 5. 4. em. 12. ajtó.) képviselőjével, mint nyertes 

ajánlattevővel kösse meg a szerződést a feladat ellátásra. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Karsai József polgármester 

 

 

16. A 2024/2025-ös tanév általános iskolai felvételi körzeteinek kijelölése 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A 2024/25-ös tanév vonatkozásában a Kaposvári Tankerületi Központ  által a 2024/2025-ös 

tanévre tervezett iskolai felvételi körzethatárokat Kadarkút Város Képviselő-testülete 

támogathatja, illetve javaslatot tehet ennek megváltoztatására is.  

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Aki a 2024/25-ös tanév vonatkozásában elfogadja az iskolai felvételi körzethatárokat, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal 2 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

140/2023.(IX.28.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

Kaposvári Tankerületi Központ által a 2024/25-ös tanévre 

megállapított és kijelölt iskolai felvételi körzethatárainak 

tervezetében foglaltakkal – Kadarkút Város vonatkozásában 

- egyetért.  

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a 

polgármestert, hogy a képviselő-testület véleményét küldje 

meg a Kaposvári Tankerületi Központ részére. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2023. október 15. 

 
 

 

17. A Csupaszív Biztos Kezdet Gyerekház további fenntartásának kérdése 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Az előterjesztés részletesen tartalmazza, hogy jelen pillanatban a biztos gyerekházzal mi a 

helyzet. A szociális feladat ellátási tevékenység és a rendkívüli gyermekvédelmi 

támogatásban részesülő 0 és 3 éves korú gyerekek létszáma oly mértékben lecsökkent, hogy 

nem tudja a támogatás indikátorokat a gyerekház teljesíteni. Indokolt a gyerekházi 
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szolgáltatás megszüntetése és a Társadalmi és Esélyteremtési Főigazgatósággal kötött 

szerződés felmondása ill. új szerződés nem megkötése. 

 

A jelenlegi mini bölcsőde kapacitása kevés. Felvettem a kapcsolatot államkincstári és 

bölcsődei szakértőkkel és kikértem a véleményüket arra vonatkozóan, hogy a gyerekházból 

kialakítható-e mini bölcsőde és milyen formában. A szakértő és az Államkincstár egyöntetű 

véleménye az, hogy ugyanebben a szervezeti formában egy új telephelyként a gyerekházban 

mini bölcsőde kialakítható. Új intézmény nem kerül létrehozásra. A meglévő gyermekkert 

óvoda és mini bölcsőde egy új telephellyel bővül, ami mini bölcsődei csoport a biztos kezdet 

gyerekház területén működhet. Előzetes véleményük alapján nem minősül átszervezésnek egy 

új csoport létrehozása. Ez év közben bármikor megvalósítható. Felmérést végeztem a 

gyermekek körében. Azt kell mondanom, hogy 16 fő gyermek részére, akik közül 6 azt jelölte 

be, hogy azonnal amint erre lehetőség van igénybe venné a bölcsődei ellátást. A jövő évtől 

további gyermekek igénye várható. Mivel az intézményt az óvodafenntartó társulás 

működteti, Hencséből is érkeztek be mini bölcsődére igények. Indokoltnak látnám ott egy 

mini bölcsődei csoport telephelyet létrehozni. A gyerekházba dolgozó 2 kolléga, ha úgy 

gondolja a mini bölcsődébe megfelelő végzettséggel rendelkezik, illetve elkezdték a plusz 

végzettségek megszerzését. A személyi feltételek is adottak és biztosítottak egy új mini 

bölcsődei csoport létrehozásához.  

 

Természetesen azok az önkormányzat által finanszírozott feladatokat továbbra is 

megtartanánk, amik a gyerekházban működtek. Fizióterápiás gyerektorna és egyéb. Ezekre 

saját költségvetésből biztosított forrást a képviselő-testület. Az épület minimális 

átalakításokkal alkalmassá tehető mini bölcsőde működtetésére. 3 db ajtólapot kell cserélni, 

amelyek teljesen üvegesek, egy nagy Wc-t kell kicserélni egy kisméretűre, egy nagyméretű 

mosdót egy kisméretűre, egy egymedencés mosogatót kell átalakítani kétmedencés 

mosogatóvá. Célszerűnek látszik a mini bölcsődei rész a foglalkoztató részek lezárása egy 

hőszigetelt zárható gipszkarton fallal. 

 

Elmondta, hogy a mini bölcsőde iránt nagy igény van. Elmondta, hogy ez a képviselő-testület 

döntése lesz. A telephely kialakítása az óvodafenntartó társulás döntése. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás? 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Jól emlékszem-e, hogy a mini bölcsőde kialakítása, ami egy szobát jelent 25-30 millió Ft volt. 

Most el tetszett mondani az átalakításokat. Ha ott egészen más gazdasági helyzetben 25 millió 

forint volt egy szoba, akkor most nagyjából összeg szerint mivel kell számolnunk? 

Ha én jól tudom, és biztosan jól tudom ott a fűtés fával történik. A fűtési rendszert - 0-3 éves 

gyerekekről beszélünk- ők aztán nagyon érzékenyek a hidegre. A gyerekháznak is ez volt a 

legnagyobb problémája. Hétfőn gyakorlatilag jég hideg volt a helyiségben, mert pénteken 

déltől nem volt fűtés. A fűtés rendszerére mit gondol a képviselő-testület? Mert azt ezzel a 

rendszerrel biztos, hogy nem fogjuk tudni felfűteni, vagy nagyon drága lesz. 

 

Ha ezt is jól értem, márpedig a számok ezt mutatják, hogy februártól van egy csökkenés. 

Februárban –ez a testület biztosan tudja- váltás történt a gyerekház személyi vezetésében. Azt 

elismerte a polgármester Úr is, hogy szakmailag semmi gond nem volt a korábbi vezetővel. 

Mondta, hogy minden segítséget megad a testület, hogy be tudjunk vonni embereket. Mégis 

mi lehet az oka, hogy február után ilyen drasztikusan lecsökkent a gyereklétszám? Én úgy 

emlékszem, hogy a mentor is mindig elégedett volt. Ha jól értelmeztem, azt tetszett mondani, 
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hogy azokat a szolgáltatásokat megtartanánk, amit eddig is az önkormányzat külön 

finanszírozott. Azért szüntetnénk meg a gyerekházat, mert azt amit eleve megkaptunk a 

Köztársasági Elnöki Hivataltól, meg egyéb finanszírozásban és az nullára húzta ki magát, 

most azért szüntetjük meg, mert igazából az nulla volt, nullára hozta ki magát. Ha azt mondja 

nekem és ez mindig is téma volt, hogy Hencséből tudjuk bevonni a gyerekeket, akkor miért 

nem tudtuk a gyerekházba is bevonni. Természetesen Kadarkútiaknak tartjuk fenn 

elsődlegesen. 

 

 

Karsai József polgármester 
A létszám azért kérdéses, mert akik gyermekvédelmi támogatásban részesülnek, azok 

elmentek az óvodába. Most sem azzal van probléma, hogy nincs ott gyerek. Az Állami 

normatívába azokat a gyerekeket, akik ott vannak, nem tudjuk figyelembe venni, mivel ez 

szociális intézmény körébe tartozik. Nincs gyerekvédelmi támogatásban részesülő gyerek, 

akit be lehetne vonni. Máshonnan nem tudjuk megoldani. A Hencsei ott szeretné hagyni a 

gyerekét, el szeretne menni dolgozni. Egy gyerekházba ezt nem tudja megcsinálni. Egy mini 

bölcsődébe megtudja. Én azokat az igényeket vettem figyelembe és azokat a demográfiai 

adatokat, amelyek azt támasztják alá, hogy mini bölcsődére van szükség. Egy új mini 

bölcsőde kialakítását 23 millió forintból nem lehet megcsinálni, de a gyerekház épülete 0-3 

éves korú gyerekeknek lett kialakítva. Azért szükséges csak ennyi belső átalakítás. A fűtési 

rendszerre nem gondolta, tehát annak a költsége ebbe nincs bent. Arra is kérhetek árajánlatot, 

vagy a fűtést alpolgármester Úrral meg kell szerveznünk. Úgy kell megoldani a munkát, hogy 

ott folyamatos fűtés legyen. A gázfűtés is ki van építve, de a gázkazán tönkre ment. Ennek a 

lehetőségét is meg kell nézni. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Én nem látom ennek a költségeit. Kell egy WC, kell egy mosdó. Tényleg egy WC kell, 

tényleg egy mosdó kell? Felmerülnek bennem ilyen kérdések. Itt pici gyerekek lesznek, azt 

úgy kell megcsinálni, ahogy a másik helyen is van. Támogatásban ez nekünk mit jelent? 

 

Horváth- Vízvári Szilvia pénzügyi ügyintéző 

A mini bölcsőde 8 fő engedélyezett létszámú. Abban az esetben, ha a gyermekek között 2 év 

alatti, akkor már csak 7 fő az engedélyezett létszám. Mini bölcsődéhez üzemeltetési 

támogatást finanszíroz az Állam. A kimutatott költségek alapján az üzemeléshez kapcsolódó 

költség. Nyilván nem a bölcsőde létesítés és felújításhoz kapcsolódó költség.  

A bölcsőde esetében az ellátotti létszámra hivatkozik, ami azt jelenti, hogy ha az ellátotti 

létszám a 2,5 főt meghaladja – márpedig terveink szerint meghaladja, mert 7 vagy 8 fővel fog 

működni- akkor a dolgozói bértámogatás 2,5 fő dolgozót támogat bér+járulékkal. 

Elmondta, hogy változott az elszámolás alapja, a január elsején beíratott gyereklétszám lett az 

alapja a finanszírozásnak. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Én most nem látom át a költségeket, ezért kérdeztem. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő asszony véleményének nagy részét abban a ténybeli 

tévedésben formálta, hogy február óta nincs meg az indikátor létszám. Februárban és 

augusztusban - és most nagyon úgy látjuk, hogy - szeptemberben nincs meg. Az életkorból 

adódó indikátorszám elvesztés augusztusban lett. Februárt nem tudjuk, hogy miért, de 

márciusban, áprilisban, májusban, júniusban és júliusban megvolt. Nem az a kép van, hogy 
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február óta esetleg egy vezetőváltással összefüggésben hanyatlás van, nincsen. Tudomásom 

szerint a mentor sincs az új vezetésről sem rossz véleménnyel. Egész egyszerűen valamiért 

február hónapban nem volt meg az indikátor, de ez egy normakorrekciós kötelezettségünk 

lesz a február hónapra vonatkozóan. Mindig az adott hónapot korrekciózza a rendszer. 

Augusztus és most a szeptember sincsen meg. Ha meg tetszik nézni az előterjesztés második 

oldalán egy beágyazott kép mutatja az adatokat. Tehát nem február óta, hanem februárban és 

augusztusban…… 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő, Dr. Szalontai András jegyző szavába vágott. 

Értettem elsőre is, nem kell háromszor elmondani. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Ha jól értelmezem, most arról kell döntenünk, hogy tovább működjön a gyerekház vagy nem. 

És utána kapunk egy kalkulációt, hogy milyen költségekbe kerülne a mini bölcsőde? 

 

Karsai József polgármester 
Így van. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

A fűtéssel én is egyetértek, bár az utóbbi időben a hétfői nappal sem volt már probléma, 

amikor hétvégén is fűtöttünk. Ezt kell kitalálni, hogy ezt megéri-e? 

Az a véleménye, hogy meg kell nézni, hogy egy másik fűtéssel, hogyan lehetne megoldani és 

mennyiből a bölcsőde fűtését. 

 

Karsai József polgármester 

Jelen állapot szerint, akik januártól már beíratták a gyereküket mini bölcsődébe az 4 fő, plusz 

van 4-5 fő aki ha elkészül a mini bölcsőde hozná a gyerekét. 

A polgármester úgy gondolja, azzal segíti a családokat a legjobban, ha minél előbb elindul 

egy másik mini bölcsődei csoport, hogy az édesanyák minél előbb tudjanak visszamenni 

dolgozni. 

 

Pintér Gergő alpolgármester egyetértett a polgármester gondolatával. 

 

Erdős Sándor János képviselő javasolta a környékbeli települések bevonását is. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy Ő nem gyerekház ellenes, de az a véleménye, 

hogy egy mini bölcsődei csoport létrehozása jobban szolgálja az itt élők érdekeit, mint a 

gyerekház további működtetése. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Szerződésünk a Társadalmi Esélyteremtő Főigazgatósággal december 31. napjával lejár. Ezt 

közös megegyezéssel nyilván előbb is meg lehet szüntetni. Ezáltal ezt az önként vállalt 

feladatot, amit a biztos kezdet gyerekház működtetése jelent, el lehet akár holnaptól is hagyni. 

Amikor az előterjesztést így készítettem el egyrészt arra voltam figyelemmel, hogyha ezt a 

feladatellátást meghagyjuk és a két fő dolgozónak munkahelyét azonnal megszüntetjük, 

kettőjük közül számításaink szerint az egyiket végkielégítés illeti meg. Az egy másik szociális 

kérdés, hogy őnekik munkájuk azonnal nem lesz.  Én nagyon boldogan megtennék mindent, 

hogy akár holnap elinduljon a mini bölcsődei csoport, ha a fenntartó is támogatja, és a 

költségeket a képviselő-testület is biztosítja. Van egy adminisztratív feladat a Kincstárnál, a 

törzskönyvi kereteket meg kell teremteni, a mini bölcsődei csoport bővülés kapcsán a 
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működési engedélyt módosítani kell és ennek a technikai feltételeit a gyerekház területén ki 

kell fizikálisan alakítani.   

Elmondta, hogy ez véleménye szerint  1-1,5 hónap minimum. 

 

Rózsa János képviselő 

Tisztázni kellene, hogy fizikálisan nincs gyerek, vagy azért nincs, mert megemelkedtek a 

fizetési kategóriák. A fizetési kategóriákhoz nem lettek megemelve azok a határok, 

amelyekben ezek a gyerekek szerepelhetnének. Ez nem a mi bűnünk.  

 

Karsai József polgármester 
A képviselő Úr jól mondta. 

Most az a javaslatom, hogy kezdeményezzük a gyerekház megszüntetését és írjunk egy 

levelet a Társadalmi Esélyteremtési Főigazgatóságnak, hogy ez a helyzet állt elő és szeretnénk 

megszüntetni. Ha azt mondják, hogy december 31. napjáig van szerződésünk, nem, akkor 

egyértelmű, hogy január 1. napjától tudunk mini bölcsődét csinálni. Ez kétoldalú, van egy 

támogatói szerződésünk. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Gyorsítani lehet, ha a testület azt mondja, hogy a lehető leghamarabbi időpontban, de 

legfeljebb december 31. napjával fel kíván hagyni a feladattal. A december 31.-nél korábbi 

időpontot akkor támogatja, ha a TEF beleegyezik a szerződés korábbi megszüntetésébe és a 

polgármestert felhatalmazza- abban az esetben, ha ez az időpont korábbi- feltételes hatályba 

lép az, hogy elhagytuk a nem kötelező feladatot. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Aki egyetért azzal, hogy kezdeményezzük a lehető legkorábbi időpontra, de legkésőbb 

december 31. napjáig a gyerekház működtetésének a megszüntetését, kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal 1 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

141/2023.(IX.28.) számú határozata 

 

1. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

a 7530 Kadarkút, Fő u 7. szám alatt működő Csupaszív 

Biztos Kezdet Gyerekház működtetésével, mint önként 

vállalt feladatellátással - az igény részleges hiányára 

tekintettel – legkésőbb 2023.12.31. napi hatállyal felhagy 
és kezdeményezi a Társadalmi Esélyteremtési 

Főigazgatósággal  BKG-014/4-2021. számon 2023.03.08. 

napján megkötött finanszírozási szerződés a lehető 

legkorábbi időpontban, de legkésőbb 2023.12.31. napi 

hatállyal történő megszűntetését, illetve ezt követő 

időszakra szerződést nem köt, egyúttal kezdeményezi a 

vonatkozó működési engedély, törlését.  
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2. A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a 

szerződés megszüntetésére, illetve a megszüntetés 

érdekében szükséges nyilatkozatok megtételére. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: értelem szerint 

 

 

18.  Pfeifer Márta Kadarkút, Hódos utca 8. szám alatti lakosnak a Kadarkút, Dózsa Gy. 

utca 15. szám alatti önkormányzati ingatlan résztulajdon megvásárlására benyújtott 

kérelme 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester 

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság tárgyalta az előterjesztést felkérem a Pénzügyi és 

Gazdasági Bizottság elnökét, mondja el a bizottság véleményét. 

 

Erdős Sándor János képviselő a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke 

A bizottság tárgyalta az előterjesztést és a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja az 

értékesítést 331.250 Ft + bruttó értékbecslési díj egyösszegű kifizetése esetén. 

 

Kérdés, észrevétel más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Aki egyetért  Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javaslatával, kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

142/2023.(IX.28.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

felajánlja Pfeifer Márta Kadarkút, Hódos utca 8. szám alatti 

lakosnak a Kadarkút, Dózsa György u. 15. szám alatt 

található, 2039 m2 térmértékű, hrsz. 650 megjelölésű, 

Kadarkút Város Önkormányzat 18/72-ed tulajdonában lévő 

földrészletet megvételre 331.250 Ft+ bruttó értékbecslői díj  

áron. A Képviselő-testület az ingatlant egyösszegű 

készpénzfizetés keretében történő fizetéssel értékesíti az 

önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás 

szabályairól szóló 6/2012. (III.02.) rendelet 1. § (1) 

bekezdés a) pontja, 1.§ (3) bekezdése, 5.§ (2) bekezdése, 7.§ 

(1) bekezdése, 8.§ (3) bekezdése valamint 13. § (1), (2) és 

(5) bekezdése alapján. Az ingatlanátruházás minden 

költsége a vevőt terheli. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: értelem szerint 
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19. Egyebek  

A jegyző felsorolta az egyebek napirendi pontnál előterjeszteni kívánt napirendi pontokat. 

 

A) A települési támogatás és az önkormányzat által nyújtott egyéb szociális ellátások és 

alapszolgáltatások helyi szabályairól szóló 2/2015.(II.28.) önkormányzati rendelet 

módosítása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

A rendelet-tervezet írásban kiküldésre került. 

 

A jegyző elmondta, miért vált szükségessé a módosítás megalkotása. Elmondta, hogy a 

módosításba beépülne a Humánügyi Bizottság által kezdeményezett gyógyszertámogatás 

megállapítására vonatkozó módosítás is miszerint: 

„(1) Gyógyszertámogatás állapítható meg méltányosságból annak a személynek, akinek a havi 

rendszeres gyógyító ellátásának költsége a szociális vetítési alap összegének 20 %-át 

meghaladja és családjában az 1 főre jutó jövedelem nem haladja meg a szociális vetítési alap 

összegének 320%-át, egyedül élő személy esetén 400 %-át.” 

Kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy a rendelt módosítások technikai jellegűek. A 

diétás étkezés támogatásánál minden ugyan az az összeg is csak az önkormányzat által 

használt különböző rendszerek nem tudják megfelelően kezelni. Elmondta azt is, hogy a 

rendelet eddig az iskolában töltött napokra vonatkozott, ezt a rendszer nem tudja kezelni, 

ahány iskolai nap van a hónapban azokra a napokra kapnak támogatást az igénylők 

függetlenül attól, hogy a gyerek volt-e az intézményben. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás, módosító javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester  

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg 

rendeletét az elhagyott hulladék felszámolásához szükséges helyi intézkedésekről szóló 

9/2023.(VI.30.) önkormányzati rendelete módosításáról 

 

Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel jelezze. 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet 

alkotta: 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 13/2023. (IX. 29.) 

önkormányzati rendelete 

a települési támogatás és az önkormányzat által nyújtott egyéb szociális ellátások és 

alapszolgáltatások helyi szabályairól szóló 2/ 2015.(II.28.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
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B) Az önkormányzat által biztosított – nevelési-oktatási intézményekben igénybe vett – 

gyermekétkeztetés intézményi térítési díjáról, a térítési díjkedvezményről, valamint a 

térítési díj megfizetésének elmaradása esetén alkalmazandó eljárásról; továbbá az 

önkormányzat által fenntartott költségvetési intézményben folyó étkeztetésről, az 

étkezési térítési díj megállapításáról szóló 5/2018. (IV. 27.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

A rendelet-tervezet írásban kiküldésre került. 

 

Kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester  

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg 

rendeletét az önkormányzat által biztosított – nevelési-oktatási intézményekben igénybe vett – 

gyermekétkeztetés intézményi térítési díjáról, a térítési díjkedvezményről, valamint a térítési 

díj megfizetésének elmaradása esetén alkalmazandó eljárásról; továbbá az önkormányzat által 

fenntartott költségvetési intézményben folyó étkeztetésről, az étkezési térítési díj 

megállapításáról szóló 5/2018. (IV. 27.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel jelezze. 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet 

alkotta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 14/2023. (IX. 29.) 

önkormányzati rendelete 

az önkormányzat által biztosított – nevelési-oktatási intézményekben igénybe vett – 

gyermekétkeztetés intézményi térítési díjáról, a térítési díjkedvezményről, valamint a 

térítési díj megfizetésének elmaradása esetén alkalmazandó eljárásról; továbbá az 

önkormányzat által fenntartott költségvetési intézményben folyó étkeztetésről, az 

étkezési térítési díj megállapításáról szóló 5/2018. (IV. 27.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

C) A gyermekvédelem helyi rendszeréről; a gyermekjóléti, gyermekvédelmi ellátásokról, a 

személyes gondoskodást nyújtó ellátások formáiról, igénybevételéről, a fizetendő térítési 

díjakról szóló 12/2018.(VII.31.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

A rendelet-tervezet írásban kiküldésre került. 

 

Kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt. 
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Karsai József polgármester  

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg 

rendeletét a gyermekvédelem helyi rendszeréről; a gyermekjóléti, gyermekvédelmi 

ellátásokról, a személyes gondoskodást nyújtó ellátások formáiról, igénybevételéről, a 

fizetendő térítési díjakról szóló 12/2018.(VII.31.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel jelezze. 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet 

alkotta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 15/2023. (IX. 29.) 

önkormányzati rendelete 

a gyermekvédelem helyi rendszeréről; a gyermekjóléti, gyermekvédelmi ellátásokról, a 

személyes gondoskodást nyújtó ellátások formáiról, igénybevételéről, a fizetendő térítési 

díjakról szóló 12/2018.(VII.31.) önkormányzati rendelet módosításáról 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

D) Tájékoztató 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

A jegyző tájékoztatta a képviselő-testületet a Magyar Közlöny 2023. évi 78 számában 

megjelent „ A panaszokról, a közérdekű bejelentésekről, valamint a visszaélések 

bejelentésével összefüggő szabályokról” szóló jogszabályváltozásokról, a folyamatban lévő 

ügyek befejezéséről és a hulladékról szóló törvény módosításáról valamint a 

vízgazdálkodásról szóló törvény módosításáról.  

 

Itt kiemelte, hogy az 50 méter talpmélységet meg nem haladó és az első vízzáró réteget el 

nem érő kút létesítését, üzemeltetését, megszüntetését nem szükséges bejelenteni a 

kockázatmentes területen.  Kadarkút is ebbe a területbe tartozik. 

 

 

E) Kérdések, észrevételek, hozzászólások 

 

- Horváth Ferencné képviselő 

Többen jelezték, hogy zavarja őket a buszvárónál elhelyezett mobil WC. 

 

Karsai József polgármester 

A központi részt újítják fel. A mobil WC szükséges. A mobil WC-t üríteni, fertőtleníteni kell. 

Nem tudom olyan helyre tenni, ahova az autó nem tud oda állni és nem tudja üríteni és 

fertőtleníteni. Én megértem, mondja meg a testület hova tegyük. 

Horváth Ferencné képviselő 
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Legyen, de ne itt a központon. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

A parkolóba. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Az ajtaja a buszváróra nyílik és az most már mindenkit zavar. 

 

Karsai József polgármester 

A parkoló sarkába átrakatom. 

 

- Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Többször megszólított a munkáspárt helyi vezetője. Személyesen az a problémája, hogy nem 

kap meghívót a testületi ülésekre. Az én válaszomat nem fogadja el.  

 

Karsai József polgármester 

Mindenki kap meghívót Kadarkút Város Honlapján minden nyilvános képviselő-testületi 

ülésre. Személyesen semmilyen párt vezetőjének nem küldünk meghívót. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Egyetértek, többször elmondtam, de így Öntől talán elfogadja. 

 

Szeretnék reagálni. Közérdekű adatot kértem a Hivataltól. Amihez ha bármilyen kérdést fel 

szeretnék tenni, akkor kénytelen vagyok nyilvánosságot felhasználni és az Átlátszó által 

üzemeltetett KI Mit Tud. hu-n feltenni a kérdést, mert ott még azért talán még nagyjából 

válaszolnak. De az, hogy egy válaszban a jegyző személyes szimpátiáját is beleteszi. Ezen az 

oldalon az adatgazda Kadarkút vonatkozásában az, ami. Ezt az oldalt, aki üzemelteti, Ő írja 

ki, hogy ki az adatgazda, hova tehetem fel a kérdésemet. A válaszban, amikor megkapom a 

választ, akkor nem kell azt minősíteni, hogy énnekem mit kellene tudnom, meg mit nem 

kellene tudnom, mert nem én írom bele a választ. Ha ez sérti a jegyző szimpátiáját meg 

érzékenységét, akkor ezt nem nekem kell a válaszban leírni, hanem fel kell keresni a Ki Mit 

Tud. hu-t és kérje, hogy az adatgazdának a nevét változtassák meg. 

 

Konkrétan egy adatkéréssel kapcsolatban a testületet szeretném azért arról nem hogy 

tájékoztatni, hanem csak elmondani, hogy meg lett szavazva a HM BAU Kft-vel kapcsolatban 

a meghiúsulási kötbér miatt, hogy Kadarkút Város visszaszerzi, indít egy eljárást. Azt hiszem, 

hogy kb. három testületi ülésen mondta a polgármester Úr, meg a jegyző Úr hangoztatta, hogy 

ez egy lefutott ügy ez jár nekünk ez egy nagyon egyszerű, jogilag szinte másképp nem is 

dönthet a bíróság, ez formalitás. És mégis erre behoztak egy megbízási díjat, amiben konkrét 

százalékot jelöltek meg. Ez alapján a válasz alapján én megtudtam, hogy egy ilyen egyszerű 

ügyre sikerült kifizetnünk 2.868.028 Ft díjat. Amikor ez kifizetésre került a közérdekű 

adatigénylés alapján, addig ha jól értelmezem addig meg semmi meg sem térült a kötbérből. 

Azt szeretném megkérdezni, hogy azóta nagyságrendileg a meghiúsulási kötbérből és ebből - 

mert ezt a díjat a költségvetésünkből kifizettük- mennyi térült meg? Illetve ez már legalább 

megtérült-e?  

 

Nem tudom, hogy emlékeznek-e rá július, augusztus, tehát a nyár folyamán volt a Hódos 

utcában egy kutyával történő konfliktus ahol is a kutya egy udvarból kiszaladt. 

A kérdésem az, hogyha egy kutya egy ingatlanról kiszalad és nincs bechippelve, az a kutya 

még hetek múlva is abban az ingatlanban van észrevehetően és jelezvén, akkor kinek a 
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feladata ezt az eljárást esetleg elindítani, hogy abban a kutyában nem volt chip? Amelyik 

kutyában nincsen chip a tulajdonosa felelős érte. Most ha én azt mondom, hogy az én 

udvaromba nem az én kutyám, akkor milyen eljárást kell indítani, hogy ha engem megtámad a 

kiskutya, akkor kié? 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

A HM-BAU-s ügyvédi megbízás keretében folyt peres eljárás, ugyanis a HM-BAU 

felszólításra nem fizette meg a kötbért, nem is reagált a felszólításra. Peres eljárás 

eredményeként lett kötelezve a HM-BAU a korábban már ismertetett 40 millió forint feletti 

meghiúsulási kötbér megfizetésére. Ez nem vezetett eredményre. Ügyvéd Úr közbenjárására a 

végrehajtói intézkedés történt. A végrehajtói intézkedés következtében zálogjogosulttá 

váltunk egy helyi belterületi építési telken, amivel becsléseim szerint már megtérül az ügyvédi 

díj. Továbbá egy 10 éves kategóriáját tekintve személyautóhoz képest egy nagy értékű 

volkswagen mikrobusz zálog jogosultjává váltunk. Ezen kívül 4-5 személygépkocsi 

zálogjogosultjává váltunk. Időközben a felszámolási eljárás a HM-Bau ellen megindult. A 

felelős közpénzgazdálkodásért szükséges lépéseket a jogi képviselőnk útján folyamatosan 

megtettük. 

Személygépkocsik és ingatlan zálogjogosultjai vagyunk, ezzel többszörösen megtérült a díj. 

Az én becsléseim szerint a 40 millió forintot nem fogjuk tudni elérni ezekkel a 

vagyontárgyakkal. Azt elmondhatom és erre roppant büszke vagyok és ez a megbízott 

ügyvédnek is egy nagyon nagy sikere, hogy jelenleg úgy néz ki mivel zálogjogosultak 

vagyunk, szükség képpen meg kell, hogy előzzük a felszámolási eljárásban a kielégítési 

sorrendben a legelső kategória a felszámoló és költségei és utána zálogjogosultként mi 

következünk és ez után a többiek. Annak a mindennek, ami fellelhető volt a HM-BAU-nál 

Kadarkút Város zálogjogosultjává vált az ügyvédi iroda sikeres eljárásának köszönhetően. 

Ami ez után marad, jelen tudásom szerint a semmi, azon osztozik az összes többi kivitelező. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Amikor a végén nekem tud számot adni, hogy mennyi térült meg azt megköszönöm. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Ennél jobban ezt nem lehetett volna csinálni. 

 

A kutyával kapcsolatban mit szeretne tudni? 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Szeretném megtudni, hogy ha Kadarkúton valakinek az udvarából kimegy a kutya, úgy tudom 

konkrétan Önt meg is keresték akkor? 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Bocsánat, Ön most egy ügyfelét képviseli? 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Én senkit nem képviselek, képviselőként megkérdeztem. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Ahol Ön dolgozik ügyvédi irodában, az érintett ebben az ügyben? 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Dehogyis. 
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Dr. Szalontai András jegyző 

Én csak kérdezem, mert nem mindegy. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Képviselőként megállítanak emberek az utcán és megkérdezik, hogy tudom-e mit kell 

csinálni, mert Ön ezt és ezt mondta. Vagy nem ezt mondta. 

Mondtam, hogy én azt tudom vállalni, hogy megkérdezem Öntől. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Kilép egy kutya egy udvarból és nincs benne chip és az a kutya megtámad valakit, akkor mit 

kell tenni? 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Önnél bent voltak. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Most egy konkrét ügyet visz ki kamerák elé ahol történt személyi sérülés, esetleg személyes 

adatokat is megjelöl? Nem értem a kérdését, mit szeretne? 

Ha egy kutya kifut egy udvarról, nincs bechipelve és megtámad egy járókelőt? 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

A jegyző hatásköre az, ha egy kutyában nincs chip, vagy azért bírságol mert a tulajdonost ki 

kellene deríteni, hogy ki a tulajdonos. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Köszönöm szépen, válaszolt helyettem. Ki kell deríteni ki a tulajdonos. 

Ha egy kutyába nincsen chip ki kell deríteni, hogy ki a tulajdonosa. Valaki elismeri-e, hogy az 

a kutya az övé? 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Igen, de nem lehet elismeréssel vélelmezni valamit, vagy nem vélelmezni, mert ha az a kutya 

ha megtámad valakit, akkor kié a felelősség? 

És a jegyzőnek a hatásköre az, hogy a kóbor kutyákkal, akkor vegyük kóbor kutyának.  

 

Dr. Szalontai András jegyző 

A sintért értesítem, ez bevett gyakorlat. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Akkor Ön szerint ez kóbor kutya, vagy valakié? 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Nem kaptam bejelentést kóbor kutyáról. Amikor kapunk, akkor intézkedünk. Ha bejelentés 

van kóbor kutyáról,  akkor szólunk és viszik. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Csak ne legyen az a gyakorlat, hogy itt ne legyen annak következménye, ha egy kutyában 

nincsen chip. 
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Dr. Szalontai András jegyző 

Volt olyan, hogy tudomásunk volt róla, hogy egy kutyában nincs chip, felszólítottuk az illetőt, 

- nagyon rövid határidőt adtunk-  és  bechipeltette a kutyát. 

 

Karsai József polgármester 

Ezt egyébként elmagyaráztam nekik én is. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Ez egy rendőrségi, jegyzői Kormányhivatali kavalkád, ami a kutyák körül van, részben 

átfedéssel, részben külön. 

Egy állatot nem tudunk meghallgatni, egy ügyfelet legalább meg lehet hallgatni.  

 

Karsai József polgármester 

Nem az állattal van a probléma, hanem a gazdával.  

 

- Erdős Sándor János képviselő 

Érdeklődi szeretnék. Kész lesz az egészségház, az egészségháznak van-e neve vagy ez csak 

egy egészségház? 

 

Karsai József polgármester 

Egészségház. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Ez Kadarkúton csak egy egészségház. Egyáltalán ha lenne neve ez mivel járna? 

A képviselő felsorolt általa támogatott neveket. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Aki szeretné, hogy az egészségház el legyen nevezve és arra készítsünk előterjesztést, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2 igen 4 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

143/2023.(IX.28.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete az új 

egészségházat nem kívánja elnevezni. 

 

 

- Karsai József polgármester  

A testület részéről volt egy kezdeményezés ami el lett küldve a Volánbusz Zrt. részére 

miszerint „Olyan reggeli járatot kérnek Kadarkútról Nagyatádra közlekedtetni, amelyik 7:30-

7:45 óra körül érkezne be Nagyatádra. Az érintett diákok és dolgozók száma 15 fő.”  A 

Volánbusz Zrt. megvizsgálta a kérelmet. „ Szabad kapacitással nem rendelkeznek, a kérés 

nem teljesíthető” címmel kaptunk erre elutasító választ. Elmondta, hogy az igazgató Úrral 

személyesen is egyeztetett ebben az ügyben, de nem járt sikerrel. 
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Elmondta, hogy az egészségház ünnepélyes átadása 2023. október 18. napján szerdán 1030 

órakor lesz. A használatbavételi eljárás folyamatban van, utána az orvosok és a rendelés a 

helyére tud kerülni. Megköszönte azoknak, akik megdicsérték és tetszik nekik. Elmondta, 

hogy ezen a napon a többi projektről is tájékoztatják a megjelenteket. Elmondta, hogy a 

vendég Dr. Sölch Gellért a Belügyminisztérium helyettes államtitkára. 

 

- Karsai József polgármester 

Az egészségházat internettel kell ellátni. A belső technika mindent tud, csak oda internet 

csatlakozás szükséges. Alpolgármester Urat kérem magyarázza el majd mi szükséges. Mivel 

minden a digitális térben működik, ezért un. optikai kábeles szolgáltatásra lenne szükség. 

Optikai kábeles szolgáltatást jelen pillanatban egyetlen szolgáltató a Micro-Wave Kft. tud 

biztosítani, mivel neki van egyedül optikai végpontja Kadarkúton. Egy optikai kábel 

kiépítésének és bevezetésének a bruttó költsége 877.114 Ft. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Elmondta, hogy egyeztetett a hálózatépítővel és a kialakított rendszer a sima internetre is 

alkalmas. 

Sima kábeles internet felhasználás alapján is fog működni az épület. Nyilvánvalóan az optikai 

kábellel sugárzott internetre lenne a legjobban szüksége. Egyrészről fejlődik minden, tehát 

egyrészről ez az optika lesz a jövő, sőt lehet, hogy ez az elvárás is. A hálózatépítő is azt 

szorgalmazta, ha van rá lehetőség, próbáljuk meg ezt a hálózatot ezzel az optikával 

kialakítani. Nem gondoltam, hogy ekkora költsége van. 

Ez az összeg, továbbító eszközökre, erősítőkre stb. kell, ennek ennyi az ára, ennyi az 

anyagköltsége. 

Ez az optika 99.999%-os, minimálisan hiba mentes. Amikor a településen nincsen internet, 

akkor is ezen az optikán keresztül biztos, hogy megy az internet. Nem lehet probléma a 

háziorvosi működésben. 

Elmondta, hogy az optika sebessége minősége jobb, mint a kábeles rendszeré. Elmondta, 

hogy ezt a rendszert azért is támogatja, mert az épületnek megfelelő internet hálózattal is 

rendelkeznie kellene.  

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás  nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Aki támogatja az új egészségházhoz optikai rendszer kiépítését Br. 877.114 Ft összegben 

kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen 2 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

144/2023.(IX.28.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete az új 

egészségházhoz- 7530 Kadarkút, Fő utca 2. Hrsz.: 350- 

optikai rendszer kiépítését támogatja és erre Br. 877.114 Ft. 

összeget biztosít, a 2023. évi saját bevételek terhére 

     Felelős: Karsai József polgármester 

     Határidő: azonnal 
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Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

A polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testület a munkaterv szerinti 

nyilvános ülését 16 45  órakor bezárta. 

 

 

 

Kmft. 

 

 

 

 

 Karsai József Dr. Szalontai András 

 polgármester jegyző 


